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9/2014. (II. 11.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

Püspökladány Város Önkormányzata szakmai bizottságai részére készült 2014. évi költségvetés 
meghatározásához készült tájékoztató alapján a hiány megszüntetésére az összefoglalóban 
szereplő II. variációt támogatja. 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: Püspökladány Város Önkormányzata Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

2014. február 11-i soron kívüli üléséről. 
 Az ülés kezdete: 14 óra 00 perc, befejezése: 15 óra 30 perc. 
 
Jelen vannak: a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint 
 Kincses László, képviselő 
 Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
 Nagyné Kis Simonka Katalin, Városgazdálkodási Iroda csoportvezetője 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Tisztelettel köszöntöm a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjait és a megjelenteket. 
Megállapítom, hogy az ülésen a bizottság részéről jelen van 5 fő bizottsági tag, így a bizottság 
határozatképes.  
Kérem, szavazzunk arról, hogy a jegyzőkönyvet aláíró bizottsági tag Fekete László legyen. A 
szavazás eredménye: 5 igen szavazat. 
Kérem, szavazzunk a meghívóban szereplő napirendi pontokról, a szavazás eredménye 5 igen 
szavazat. 
 
Napirendek: 

 
1. Tájékoztató Püspökladány Város Önkormányzata szakmai bizottságai részére a 2014. 

évi költségvetés meghatározásához 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
2. Különfélék 

 
 
1. napirend: Tájékoztató Püspökladány Város Önkormányzata szakmai bizottságai 
részére a 2014. évi költségvetés meghatározásához 
 
Kincses László, képviselő 
A jövő heti rendes bizottsági ülésen még lehetnek felvetéseink, lesz még egy 2. kör. 2014-ben 
miért lesz szükség likvid hitelre, mikor 2013-ban nem kellett igénybe venni? A 225 millió Ft 
iparűzési adó biztosnak mondható? Az önkormányzati ingatlanok értéke nem azt mutatja, 
amit eddig én ismertem. A Tescotól a járdaépítéshez nem kapjuk meg a pénzt? A tájékoztató 
6. oldalán található fejlesztési pénzmaradvány összesen 531 millió forint, nem erre a számra 
emlékszem. A Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. feladataihoz történő 
hozzájárulás 20 millió forintba került megállapításra. Minek a fedezete a 20 millió forint? 
Mivel a beszámolójuk csak márciusban lesz napirenden, ezért csak akkor tudhatjuk meg 
tőlük, hogy milyen feladatokat végeznek. A 68 hektár önkormányzati tulajdonú földhöz 
kapcsolódó földhaszonbérleti díj hova érkezik? A vállalkozó háziorvosok, iskolaorvosi 
rendelő rezsiköltsége 6.270 eFt. Miért ennyi? Mennyi külön-külön és a rendelő rezsiköltsége?  
A közösségi közlekedésre 3 millió forintot akarunk beépíteni, amikor járatszámot 
csökkentettünk. 
A Bentlakásos Otthonnál 17 millió forint tartalék került elkülönítésre. Milyen időtartamra 
vonatkozik? A fejlesztéseket konkretizálni, aktualizálni kellene. A napelemes megújuló 
energia projektnél az van írva, hogy a pályázat készítése folyamatban van. Ezt olvasom 1 éve. 
Ez a pályázat nincs kinyitva.  
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A fennálló forráshiány 112.105 eFt. Az önkormányzatnak nem lehet forráshiánya. Ha 
forráshiány van, akkor hogy van az, hogy az 51.297 eFt átvett pénzeszközként kerülne 
forrásoldalon beépítésre.  
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
A likvid hitelnél az év végi állapotot kell figyelembe venni, akkor nem lehet likvid hitelünk. 
A likvid hitelt folyamatosan igénybe vesszük a nem egyenletes bevételek miatt. A 225 millió 
forint iparűzési adó nagyban köszönhető a kivitelezőknek, az előző évi teljesítéshez igazodik. 
2013-ban több ingatlan fel volt értékelve. 
 
Jeney Tibor, a Városfejlesztési Iroda vezetője 
A Tesco a körforgalom végleges forgalomba helyezéséig visszatartotta az 1 millió forintot. 
Február 18-án megtörténik forgalomba helyezés, utána megkapjuk a pénzt.  
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
A fejlesztési alap tartalmazza a kötvényforrást és a tavalyi támogatásokat. A Városüzemeltető 
és Gyógyfürdő Kft. feladatai parkfenntartás, síktalanítás, stb. A háziorvosoknál tavalyi szinten 
hagytuk a támogatást, a számlázás elcsúszott az igazgató választás miatt. A helyi közlekedés 
támogatását szintén a tavalyi szinten hagytuk, 3 millió Ft, ezt az összeget lehet év közben 
csökkenteni. A Bentlakásos Otthonnál képeztünk egy tartalékot, mert a finanszírozás csúszva 
fog megérkezni. Ez a biztonság kedvéért került beállításra.  
 
Jeney Tibor, a Városfejlesztési Iroda vezetője 
A 7. pont folyamatban van. Az építési engedély ma megérkezett. A sétány engedélyezése 
folyamatban van, valamint a Művelődési Ház csapadékvíz elvezetés ügye is. Addig, míg az 
engedélyek nem állnak rendelkezésre, a közbeszerzés nem írható ki. A közbeszerzéssel 
kapcsolatos mondat arra vonatkozik, hogy ha egy engedélyezési eljárás nem fejeződik be, a 
befejezettekre elkezdhető a közbeszerzési eljárás.  
A napelemes megújuló energia pályázat egy pár napra, vagy órára volt kinyitva, jelenleg nincs 
pályázati lehetőség. 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
A földhaszonbérlet a Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. beszámolójába fog bekerülni. Az 
Egészségügyi Intézmény rezsiköltségéről nem tudok összességében nyilatkozni. A 112 millió 
forintos hiány csökkentésére bevált szokás, hogy az önkormányzati ingatlanokat beállítottuk a 
bevételi oldalon. A rendeletbe be lesz építve, hogy az önkormányzati fejezeti tartalékra 
fogunk pályázni, a bevételek megérkezéséig visszatartottan, ütemezetten finanszírozunk. 
 
Kincses László, képviselő 
A TRV-től 8 millió forint amortizációs díjat kapunk? Nincs meg a realitása annak, hogy 
értékesíthetőek lennének az ingatlanok. El kell dönteni, hogy meg akarunk-e válni az 
ingatlanainktól, vagy nem. Miért kell megválni a KÖZKÉV-től, mikor a mintaprojekthez 
szükségünk van rá? Önkormányzati útépítés 52 millió Ft, tavaly 210 millió forint volt. Miből 
marad pénzünk? A konszolidáció miatt?  
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
A TRV-vel folyamatos egyeztetések vannak, 8.000 millió forint, vagy lehet ettől több várható, 
ez az üzleti eredménytől függ. Az ingatlanok ki vannak jelölve értékesítésre. A KÖZKÉV-nél 
egy műhely eladásáról van szó, a startmunka projekt helye megmaradna. Az önkormányzati 
útépítés 2012-ben volt 210 millió forint. Egyedül ez a tétel mozgótétel, ezért tudunk 
hozzányúlni. Jelen pillanatban az adósságot átvállalja az állam, de az 1 milliárd forint értékű 
kötvény megmarad felhasználásra. 
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Kincses László, képviselő 
Az önkormányzati útépítés 30 %-ra csökkenti a forrást. A tüdőszűrő gép ára növekedett, 
felháborítónak tartom. Mitől lett az ára 55 millió forint? Nincs szükség 55 millió forintos 
tüdőszűrő gépre. Az új igazgató remélem, mindent meg tesz azért, hogy ne rontsa az 
önkormányzat kondícióját. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény kérem, szavazzunk: 
Az első variációt ki támogatja? A szavazás eredménye: 5 nem szavazat. 
A második variációt ki támogatja? A szavazás eredménye: 5 igen szavazat 
 
 

9/2014. (II. 11.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Püspökladány Város Önkormányzata szakmai bizottságai részére készült 2014. évi 
költségvetés meghatározásához készült tájékoztató alapján a hiány megszüntetésére az 
összefoglalóban szereplő II. variációt támogatja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök 

 
 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A különfélékben egyéb megtárgyalni valónk nincs, megköszönöm mindenkinek a munkáját, 
az aktív részvételt, a bizottsági ülést bezárom. 
 

k.m.f. 
 
 ___________________________ ____________________________ 
 Szabó Attiláné Fekete László 
 bizottság elnöke bizottsági tag 


